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Verslag op hoofdlijnen openbare vergadering presidium d.d. 23 november 2023 

 
 
Aanwezig:  
Voorzitter (plv.) P. Sijben (CDA, plaatsvervangend raadsvoorzitter) 
Fractievoorzitters C. Jacobs-Verstappen (Weert Lokaal; plv.), C. Beenders-Van Dooren (DUS 

Weert), T. van Gemert (VVD), P. Mols (CDA), P. van der Vegt (D66), T. Karg 
(GroenLinks), L. Heuvelmans (PvdA), H. van de Loo (fractie Van de Loo) 

Griffie M. Wolfs-Corten en P. Otten 
Secretaris A. Vrijenhoek 

 
Afwezig: 
Voorzitter R. Vlecken (burgemeester) 
Fractievoorzitter J. Kleinmoedig (Weert Lokaal) 

 
 
1. Opening en mededelingen. 

De voorzitter opent de vergadering, heet de aanwezigen welkom en vermeldt de berichten 
van verhindering.  

 
2. Vaststellen concept-verslag openbare vergadering presidium 26 oktober 2023. 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Evaluatie laatste commissie- en raadscyclus. 

Reguliere raadsvergadering: 
 Het hoorbaar onderling overleg tussen raadsleden is storend. De raadsvoorzitter 

maakte daar terecht een opmerking over. 
 Door de korte tijd tussen commissie en raad en de hoeveelheid amendementen was 

het de vraag of het goed was de omgevingsvisie te behandelen. De behandeling 
verliep wel goed gestructureerd. 

 
Begrotingsbehandeling: 

 Het was een lange maar prettige dag. 
 De avond waarop informeel werd gesproken over de duiding van de amendementen 

en moties is als nuttig ervaren en kan weer worden gepland voor de Kadernota en de 
Begroting. Het is wel beter als deze plaatsvindt op het moment waarop de meeste 
moties en amendementen binnen zijn, dus ofwel op de dag van de behandeling van 
de Kadernota en Begroting ofwel daags ervoor. 

 De behoefte om prioriteiten vet te drukken leidde tot veel amendementen. De 
portefeuillehouders gaven mondeling veel uitleg over de prioriteiten; dat had ook in 
de vorm van raadsvoorstellen gekund, dan waren de amendementen niet nodig. 

 Het alternatieve voorstel van de fractie DUS Weert voor de behandeling van de 
begroting wordt geagendeerd voor het presidium van december. Het is ook bedoeld 
voor de behandeling van de Kadernota. 

 
4. Bespreken initiatiefvoorstel actualisatie Reglement van Orde raad en Verordening 

raadscommissies. 
Concept-verordening raadscommissies: het voorstel wordt aangepast zodat commissieleden-
niet-raadsleden niet op de kandidatenlijst van de betreffende politieke partij hoeven te 
hebben gestaan, maar een lidmaatschap van de politieke partij voldoende is. Dit criterium 
wordt gedurende de lopende raadsperiode niet meer gewijzigd.  

 
Het presidium stemt in met het in procedure brengen van de voorstellen voor de commissie 
S&I-M&B van 6 december en de raad van 20 december. 

 
 

5. Kandidaten voor de functie van plaatsvervangend voorzitter commissie R&E? 
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De griffier licht toe dat J. Briels bereid is voorzitter van de raadscommissie S&I-M&B te 
worden en A. Wip plaatsvervangend voorzitter. De fractie DUS Weert vindt het teveel als zij 
drie personen aanleveren als commissievoorzitter of plaatsvervangend voorzitter. Daarom 
stopt C. Beenders als plaatsvervangend voorzitter van de raadscommissie R&E. De 
fractievoorzitters van Weert Lokaal en VVD zullen in hun fracties nagaan of een raadslid deze 
functie wil vervullen. 

 
6. TILS-1832: aanbeveling in rapport warmteverkenner over instelling raadswerkgroep.  

De griffier geeft aan dat dit agendapunt kan vervallen. De aanbeveling in het rapport 
warmteverkenner om een raadswerkgroep in te stellen is niet meer aan de orde, nu in het kader 
van de omgevingsvisie wordt voorgesteld een raadswerkgroep ruimte in te stellen, die de 
verschillende programma’s en thema’s gaat behandelen, waaronder de energietransitie.  
 

7. Rondvraag en sluiting (hierbij ook bepalen welke informatie niet openbaar is).  
 De heer Van Gemert geeft aan dat hij voor de laatste keer de agendacommissie en 

het presidium heeft bijgewoond. Wethouder Van Eijk dient morgen haar ontslag als 
wethouder in en de VVD stelt hem kandidaat als haar opvolger. Zijn benoeming is 
voorzien voor de raad van 20 december a.s. Het presidium feliciteert de heer Van 
Gemert hiermee. Morgen zullen er persberichten van de VVD en de gemeente uitgaan. 

 Het voorstel om te komen tot een raadswerkgroep ruimte wordt geagendeerd voor de 
volgende vergadering van het presidium. 

 Er wordt gesproken over vernielingen en diefstal van verkiezingsborden.  
 Mw. Beenders merkt op het jammer te vinden dat het werkbezoek aan de Risk Factory 

niet doorgaat vanwege te weinig aanmeldingen. 
 

De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging aan de aanwezigen. 


